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PROTOKÓŁ NR XXXIV/2018 

Z SESJI RADY GMINY W DOBRONIU 

W DNIU 25 STYCZNIA 2018 R. 

ODBYTEJ W SIEDZIBIE KLUBU SPORTOWEGO „ISKRA”,  

UL. SPORTOWA 19A, W DOBRONIU 

Sesję rozpoczęto o godz. 9.00, a zakończono o 10.20. 

Punkt 1. 

Otwarcie XXXIV sesji Rady Gminy w Dobroniu i stwierdzenie 

kworum: 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu Janusz Szerffel otwierając XXXIV 

sesję Rady Gminy powitał radnych oraz osoby biorące udział w sesji. 
Stwierdził, że na podstawie listy obecności obecnych jest 14 radnych, na 

ogólną liczbę 15 radnych, a więc obrady są prawomocne. 

(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu). 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

1. Robert Jarzębak  – Wójt Gminy Dobroń, 
2. Tomasz Ignaczak – Kierownik Ref. Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska UG w Dobroniu, 
3. Ilona Mudzo – Skarbnik Gminy Dobroń, 

4. Anna Wyrwa – Radca Prawny Urzędu Gminy w Dobroniu, 
5. Mirosław Rżanek – Sekretarz Gminy Dobroń, 

6. Paweł Kania – Radny Rady Powiatu Pabianickiego, 

 

oraz osoby biorące udział w sesji (listy obecności stanowią załącznik nr 2 do 

protokołu). 

O terminie sesji radni zostali powiadomieni pisemnie.  

 

Punkt 2. 

Przyjęcie porządku obrad. 

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel poinformował, że Wójt Gminy 

Dobroń wnioskiem z dnia 18 stycznia br. wystąpił o zwołanie sesji i 
przedstawił porządek obrad. Wniosek z zaproponowanym porządkiem obrad 

stanowi załącznik nr 3 niniejszego protokołu. Zapytał, czy są uwagi do 
projektu porządku XXXIV sesji Rady Gminy i poddał głosowaniu 

przedstawiony przez Wójta Gminy Dobroń porządek obrad. Stwierdził, że 
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uwag nie wniesiono. Stwierdził jednogłośne - 14 głosów „za”, przyjęcie 

porządku obrad wraz z powyższymi zmianami. 

Porządek XXXIV sesji Rady Gminy w Dobroniu: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja Wójta Gminy o ważniejszych decyzjach podejmowanych w 

okresie od ostatniej sesji Rady Gminy. 

4. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

5. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

6. Informacje, sprawy różne. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 

XXXIII/264/17 Rady Gminy w Dobroniu z dnia 28 grudnia 2017 r. w 

sprawie uchwalenia budżetu Gminy Dobroń na 2018 r.  

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Dobroń na lata 2018 – 2031. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale Budżetowej 

Gminy Dobroń na rok 2018.  

10. Przyjęcie wniosków do protokołu nr XXXIII/2017 z sesji Rady Gminy.  

11. Zamknięcie sesji.  

 

 

Ad. pkt. 3. (Informacja Wójta Gminy o ważniejszych decyzjach 

podejmowanych w okresie od ostatniej sesji Rady Gminy): 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeśli chodzi o bieżące 

utrzymanie dróg to były wyrównywane i uzupełniane szutrem po ulewach 

drogi gminne. Były uzupełniane oznakowania dróg, a także porządkowany 

teren przy drogach gminnych i powiatowych. Ponadto były wycinane gałęzie 

wzdłuż dróg i trenów gminnych, były odśnieżane i posypywanie mieszanką 

solno-piaskową drogi gminne i powiatowe. Zaznaczył, że cały czas trwają 

przygotowywania budynków do prac termomodernizacyjnych, ponieważ 

dalsza część termomodernizacji trwa w Szkole Podstawowej w Dobroniu i 

Gimnazjum oraz w Szkole Podstawowej w Chechle. Ponadto były usuwane 

awarie na sieciach wodociągowych, były wymieniane pompy głębinowe w 

studni nr 2 przy ujęciu wody w Markówce. Poinformował, że w chwili obecnej 

po otrzymaniu uwag do wniosku na budowę boiska wielofunkcyjnego w 

Dobroniu gmina odpowiada na te uwagi w Urzędzie Marszałkowskim, tak 

aby podpisanie umowy odbyło się jak najwcześniej. Ponadto w chwili 

obecnej trwają prace przy termomodernizacji. Zaznaczył, że Wykonawca 

budowy sali gimnastycznej i przedszkola złożył oświadczenie o odstąpieniu 



Strona 3 z 12 

Protokół nr XXXIV/2018 z sesji RG - z dnia 25.01.2018 r. 

od tej umowy. W chwili obecnej trwają procedury związane z dalszym 

rozwiązaniem tego problemu.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 

- Radny P. Górny zapytał, czy zaprzestajemy budowy sali gimnastycznej czy 

może gmina ma jakiś inny plan? 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że gmina będzie stosować 

innego rodzaju wyjście z tej sytuacji. Na tym etapie gmina rozważa kroki 

jakie powinna dalej poczynić. Zaznaczył, że nie zaprzestajemy budowy, 

mamy jeszcze czas, ale w pierwszej kolejności będziemy prosić Urząd 

Marszałkowski o przesunięcie terminu i na bieżąco będziemy informować o 

dalszej sytuacji. 

 

-  Na salę obrad przybył radny J. Zając – skład Rady Gminy 15 obecnych 

radnych na sali obrad. 

 

- Brak dalszej dyskusji.   

 

 

Ad. pkt. 4. (Interpelacje, zapytania i wolne wnioski): 

Interpelacje:  

 

- Nie zgłoszono interpelacji. 

 

Zapytania i wolne wnioski: 

 

- Radny J. Zając zapytał, o możliwość przeprowadzenia w szkołach lekcji na 

temat bezpieczeństwa dzieci w drodze do szkoły. Zaznaczył, że dobrze byłoby 

w godzinach porannych, w ramach służb ponadnormatywnych, wysłać 

radiowóz policyjny do Orpelowa, który zwrócił by uwagę rodzicom na temat 

bezpieczeństwa poruszania się po ulicy. 

 

- Radny J. Kubik zapytał, jakie są miesięczne koszty związane ze 

sprawowaniem nadzoru przez inżyniera kontraktu? 

 

- Radny J. Kubik zapytał, jaki Wójt Gminy Dobroń ma czas na udzielenie 

odpowiedzi na pismo? Poinformował, że do Wójta złożył pismo 29 września 

2017 r. i do tej pory nie uzyskał odpowiedzi. 
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- Sołtys Sołectwa Ldzań R. Grzelak zapytał, kto odśnieża drogę do Ldzania? 

Poinformował, że mokry śnieg z drogi jest odgarniany na chodnik i teraz 

mieszkańcy, po zamarznięciu śniegu, nie mogą odśnieżyć chodnika. 

 

- Sołtys Sołectwa Dobroń Poduchowny J. Gwiazdowski zapytał, o możliwość 

wywarcia presji na Zarząd Gminnej Spółdzielni, dotyczy odcinku ul. 

Sienkiewicza, który przylega do posesji GS, w celu uprzątnięcia tego terenu. 

 

 

Ad. pkt. 5. (Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski): 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeśli chodzi o 

bezpieczeństwo dzieci to było pisane pismo do szkół o poinformowaniu 

rodziców, żeby zwrócili na ten problem uwagę. Zaznaczył, że dobrze byłoby, 

tam, gdzie występuje ten problem, zrobić spotkanie sołeckie z mieszkańcami. 

Poinformował, że w autobusach szkolnych są zatrudnieni opiekunowie, ale 

oni nie mają obowiązku zwracać uwagę na dzieci, które dochodzą do 

przystanku, ponieważ za to odpowiedzialni są rodzice. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeśli chodzi jakie są 

koszty związane z opieką inżyniera kontraktu nad inwestycjami, to jeśli 

chodzi o budowę sali gimnastycznej w Chechle to jest kwota 10 169,86 zł 

miesięcznie, a jeśli chodzi o termomodernizację to jest to kwota 7 214,21 zł 

miesięcznie. Zaznaczył, że są to koszty kwalifikowalne i gmina otrzymuje na 

ten cel pieniądze zewnętrzne z Urzędu Marszałkowskiego. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poprosił, o przypomnienie czego dotyczyło 

przedstawione pismo. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeśli chodzi o odśnieżanie 

drogi do Ldzania, to część drogi do Ldzania odśnieża Wykonawca, który 

buduje tą drogę. Zaznaczył, że w Ldzaniu drogę odśnieża gmina i nie idzie 

uniknąć takiej sytuacji, jakie wskazał Pan Sołtys. Poinformował, że powiat 

płaci gminie za kilometry drogi, które są odśnieżanie. 

 

 - Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeśli chodzi o GS i ul. 

Sienkiewicza to w tym roku gmina będzie przejmować teren przy sklepie GS, 

a także część drogi wjazdowej pomiędzy Ośrodkiem Zdrowia i budynkiem 

GS. Zaznaczył, że Gminna Spółdzielnia nie ma za wiele pieniędzy i nie ma 

pracownika, który by ten teren uprzątał. Poinformował, że gmina zwróci 

uwagę w/w kierownictwu GS. 
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Ad. pkt. 6. (Informacje, sprawy różne): 

1) Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że 

w dniu 4 stycznia br. wpłynęło do Przewodniczącego Rady Gminy w 

Dobroniu pismo z Komendy Powiatowej Policji w Pabianicach o nr Ep-

0151/590/17 dotyczące realizowanych w 2017 r. służb 

ponadnormatywnych na terenie gminy Dobroń. Pismo zostało przekazane 

wraz z materiałem Radnym na sesje. Pismo stanowi załącznik nr 4 do 

niniejszego protokołu.  

  

2) Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że w 

dniu 5 stycznia br. do Przewodniczącego Rady Gminy w Dobroniu 

wpłynęło pismo mieszkańca z ul. A. Asnyka w Dobroniu, aby 

zarezerwować w budżecie gminy Dobroń środki na budowę sieci 

wodociągowej na w/w ulicy w roku 2019. Pismo otrzymali Radni wraz z 

materiałami na sesje. Zaznaczył, że to pismo przyjmuje tylko jako 

informacyjne i Wójt Gminy będzie się zastanawiał na jego realizacją, 

podczas planowania budżetu na rok 2019. Pismo stanowi załącznik nr 5 

do niniejszego protokołu.  

  

3) Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że w 

dniu 18 stycznia br. wpłynął wniosek Wójta Gminy Dobroń o 

zorganizowanie dodatkowego posiedzenie Rady Gminy w Dobroniu – 

sesji nadzwyczajnej. 

 

4) Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że w 

dniu 25 stycznia 2018 r. do Przewodniczącego Rady Gminy w Dobroniu 

wpłynęło pismo pana Jana Kubika odnośnie wniosków do budżetu na rok 

2018 r. z sołectwa Chechło Drugie. Pismo jest z 29 września 2017 r. 

Pismo stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeśli chodzi o to pismo 

to zostanie zwrócona na to uwaga. Zaznaczył, że mogło to się wiązać z 

interpelacjami albo z wykonywanymi pracami i były rozważane możliwości 

wykonania tych prac, dlatego ta odpowiedź gdzieś nam umknęła. 

Poinformował, że jeśli chodzi o te prace to część z nich została już 

wykonana. 

 

- Radny J. Zając poinformował, że pismo odnośnie budowy sieci wodno-

kanalizacyjnej na ul. A. Asnyka nie posiada ani nazwiska, ani adresu do 

korespondencji i takie pismo nie powinno być w ogóle przyjmowane, bo nie 
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wiadomo komu odpowiedzieć i gdzie. Należało by poprosić o uzupełnienie 

danych kontaktowych. 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że pisma przychodzą 

czasami listami zwykłymi bez adresu. Zaznaczył, że gmina zna swoich 

mieszkańców i wtedy, kiedy zachodzi taka potrzeba w jakiś inny sposób 

odpowiada na pismo. 

 

 

Ad. pkt. 7. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany 

uchwały nr XXXIII/264/17 Rady Gminy w Dobroniu z dnia 28 

grudnia 2017 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Dobroń na 

2018 r.): 

- Skarbnik Gminy Dobroń I. Mudzo poinformowała, że ta uchwała jest 

bardziej taką uchwałą techniczną. Zaznaczyła, że na sesji podejmowanej w 

miesiącu grudniu 2017, jeśli chodzi o uchwalenie budżetu, uwzględnione 

zostało pismo dotyczące przesunięcia środków na budowę drogi powiatowej 

do Ldzania, znacznej kwoty 617 817 zł przenoszonej z tamtego roku na rok 

bieżący. W związku z tym zostały zmienione załącznik wydatkowy, dotacyjny, 

inwestycyjny, przychody, rozchody, rezerwa na zarządzanie kryzysowe się 

zgadzała, natomiast nie została sprawdzona rezerwa ogólna. Rezerwa ogólna 

zgodnie z przepisami powinna wynosić nie mniej niż 0,1% budżetu. Po tej 

zmianie jaka miała miejsce, czyli zwiększenie wydatków o tą znaczną kwotę, 

niecały 1000 zł tej rezerwy mamy za mało, w związku z tym należy tą 

uchwałę w zasadzie tylko w treści zmienić i o 1000 zł zwiększyć rezerwę 

ogólną, przenieść z bezpieczeństwa publicznego i ochrony pożarowej. W 

związku z tą zmianą zmienia się §15 pkt. 1 uchwały budżetowej, który mówi 

o tym, że rezerwa ogólna jest wysokości 59 100 zł. 

 

- Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Przestrzegania 

Prawa M. Rzepkowski odczytał pozytywną opinię nr 40/101/2018 Komisji w 

sprawie w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 

protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 

- Brak dyskusji. 

 

- Został odczytany projekt uchwały nr XXXIV/271/18, do którego nie 

wniesiono uwag. 
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- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 15 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr XXXIV/271/18 w sprawie zmiany uchwały nr 

XXXIII/264/17 Rady Gminy w Dobroniu z dnia 28 grudnia 2017 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Dobroń na 2018 r. 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

 

Ad. pkt. 8. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dobroń na lata 2018 – 

2031): 

 

- Skarbnik I. Mudzo poinformowała, że uchwała ta dotyczy 

termomodernizacji naszych budynków. Zaznaczyła, że ok. 200 000 zł 

braknie, żeby podpisać wszystkie umowy na termomodernizację. Do 

podpisania została umowa na Szkołę Podstawową w Mogilnie i Urząd Gminy. 

Wykonawcy zostali już wybrani, niemniej, żeby podpisać obydwie umowy 

braknie dokładnie ok. 216 000 zł i tutaj proponujemy przesunąć środki z 

rozbudowy oczyszczalni ścieków w Dobroniu, ale w kwocie wyższej o ok. 103 

000 zł, żeby już na tą termomodernizację w roku 2018 nie brakło. Wynika to 

z tego, że przy takich inwestycjach mogą wyjść jakieś nieprzewidziane 

wydatki. To przesunięcie dotyczy zarówno zmiany w WPF jak i zmiany 

uchwały budżetowej, gdzie zmienia się załącznik wydatkowy oraz 

inwestycyjny. 

 

- Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Przestrzegania 

Prawa M. Rzepkowski odczytał pozytywną opinię nr 40/102/2018 Komisji w 

sprawie w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 8 do niniejszego 

protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję.  

 

- Bez radnej G. Fogel – skład Radnych Rady Gminy to 14 obecnych radnych 

na sali obrad. 

 

- Radny J. Zając poprosił Przewodniczącego Komisji o uzasadnienie tej 

decyzji. 

 

- Przewodniczący Komisji M. Rzepkowski poinformował, że nie jest to rzecz, 

która nas zaskoczyła. Zaznaczył, że mieliśmy świadomość, iż pewne 
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rozbieżności mogą wystąpić. To, że zwiększymy w jakimś stopniu kwotę 

konieczną do realizacji tej inwestycji było dla nas rzeczą jasną i nie było 

rzeczą nagłą. Ponadto w skali całej inwestycji jest to ok. 1% kwoty z całej 

wartości inwestycji, czyli z 19 mln zł, dlatego komisja zdecydowała o 

pozytywnym zaopiniowaniu w/w uchwały. 

 

- Radny J. Zając poinformował, że spotkaliśmy się dzisiaj na sesji 

nadzwyczajnej, która musiała się odbyć ze względu na potrzebę przesunięcia 

pieniędzy z budżetu z jednego zadania na drugie, a tak konkretnie z zadania 

na modernizację oczyszczalni ścieków w Dobroniu na termomodernizację, 

która obecnie trwa. Zaznaczył, że ta uchwała to jest pewien symptom tego 

co się za tym kryje, dlatego trzeba sobie odpowiedzieć co się takiego dzieje 

w inwestycji zwanej termomodernizacją. Poinformował, że widocznie dzieje 

się coś złego lub niekorzystnego, że nagle brakuje pieniędzy. Zaznaczył, że 

miesiąc temu był uchwalany budżet, prawie 60 mln zł. Została podjęta 

uchwała budżetowa i Wójt Gminy Dobroń dostał „zielone światło” na 

realizację zadania pn. termomodernizacja. Gmina dostała 15 mln zł z Urzędu 

Marszałkowskiego, ale się okazało, że te 15 mln to jest tylko ok. 60% 

wymaganych pieniędzy, dlatego należało zaciągnąć kredyt. Wójt Gminy 

Dobroń zaproponował, że najlepszą formą kredytową będzie emisja obligacji, 

dokładnie 12 900 000 zł. Zaczęła się realizacja tych inwestycji i okazało się, 

że im dłużej to trwa to nie wszystko idzie zgodnie z planem jak to było 

przewidziane. Poinformował, że mamy do dyspozycji 28 mln, tzn., że te 

pieniądze będziemy musieli w połowie oddać. Gmina, zgodnie z tym co mamy 

w dokumentach budżetowych będzie zadłużona na 43%. Zaznaczył, że trwa 

termomodernizacja i jest to duże zagrożenie dla kondycji finansowej gminy, 

w najgorszym przypadku może dojść nawet do upadku gminy i zarządu 

komisarycznego, gdyby się nagle okazało, że nie dotrzymamy terminów czy 

nie wyjdzie nam budowa. Wniosek jest taki, że jeżeli te problemy już się 

zaczęły i jeżeli za miesiąc znowu coś nie wyjdzie to znowu będziemy spotykać 

się na sesji i znowu przerzucać jakieś pieniądze. Poinformował, że może 

warto uruchomić plan awaryjny i zamiast co chwila przerzucać jakieś 

pieniądze może lepiej stworzyć fundusz rezerwowy, awaryjny ze środków 

gminnych czy przyznanych obligacji, w razie, gdyby do końca realizacji 

termomodernizacji wystąpiły jakieś problemy. 

 

- Radny D. Becht zapytał, czy jest to formalny wniosek radnego J. Zająca? 

 

- Radny J. Zając poinformował, że na razie nie składa formalnego wniosku.   
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- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański poinformował, że 

ten fundusz rezerwowy już jest i są to pieniądze przeznaczone z modernizacji 

oczyszczalni ścieków w Dobroniu. Ponadto zagrożenia będą się pojawiać i 

dobrze o tym wiedzieliśmy. Zaznaczył, że nie widzi żadnej możliwości jak 

tylko zrealizować te inwestycje. 

 

- Radny D. Becht poinformował, że przy takiej inwestycji nikt nie przewidzi 

dodatkowych wydatków do 1% całości inwestycji. Bez względu na to czy 

będziemy mieć ten fundusz rezerwowy to każde przesunięcie pieniędzy musi 

być decyzją Rady, a nie samego Wójta Gminy. 

 

- Radny M. Rzepkowski poinformował, że taki fundusz rezerwowy już 

stworzyliśmy, bo Skarbnik Gminy już teraz zarezerwowała 102 000 zł, więcej 

na wypadek jakiś nieprzewidzianych zdarzeń. 

 

- Radna H. Grącka poinformowała, że każdy z radnych ma obawy, jest to 

duże przedsięwzięcie i nie sposób przewidzieć wszystkiego. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że musimy czasami 

ryzykować. Zaznaczył, że w każdej gminie są jakieś inwestycje z udziałem 

środków zewnętrznych. 

 

- Sekretarz M. Rżanek poinformował, że jeśli chodzi o utworzenie w budżecie 

takiego funduszu rezerwowego to samorząd jest podmiotem publicznym, 

który musi działać w granicach prawa i na podstawie prawa. Naszą wykładnią 

w zakresie finansów publicznych jest ustawa o finansach publicznych a 

naszym organem, który organizuje nam zgodną z prawem realizację 

finansów jest Regionalna Izba Obrachunkowa w Łodzi. Jeśli taka pozycja 

nieuzasadniona w postaci jakieś rezerwy pojawiłaby się w budżecie to 

zapewne wzbudziłaby zainteresowanie i pytanie o podstawę prawną 

tworzenia takiej rezerwy. Budżet zawiera oczywiście jakieś określone 

elementy w postaci rezerw, ale one wynikają z określonego wskazania, z 

określonych uchwał i są określone procentowo w stosunku do wielkości 

budżetu. Natomiast co do merytorycznych obaw i zastrzeżeń radnego J. 

Zająca to rzeczywiście problem jest dość rozległy i szeroki dlatego, że nie 

pamięta, aby gmina Dobroń w ciągu ostatnich kilkunastu lat tak daleko 

sięgnęła po fundusze unijne i stworzyła tak szeroki front inwestycyjny jak 

teraz. Zadaniem gminy jest dbałość o świadczenie usług publicznych, w tym 

usług oświatowych, w tym usług dla dzieci przedszkolnym i po to była 

zrealizowana idea budowy przedszkola i sali gimnastycznej w Chechle. 

Ponadto zadaniem gminy jest dbałość o majątek tej gminy w postaci 
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budynków, budowli, budynków użyteczności publicznych, szkół, mieszkań 

socjalnych itp. Wójt Gminy mógłby odpowiadać za fakt, że nie dopilnuje ich 

odpowiedniego stanu technicznego i nie zadba o to, żeby były one w 

należytym stanie technicznym. Zadaniem gminy jest takie prowadzenie 

gospodarki, aby „nie puszczać w powietrze” dymu, zanieczyszczenia, ciepła 

tylko zadbać o to, żeby te budynki funkcjonowały w taki sposób, aby było to 

oszczędne. Termomodernizacja to jest działanie, które spowoduje 

oszczędność środowiska, ale także oszczędność w budżecie gminy, która 

przez lata da nam określone efekty, uwolni środki na realizacje innych zadań, 

w tym tak bardzo potrzebne kwestie dróg czy inne. Gdy się okazało, że w 

momencie przeprowadzonych przetargów na ostatnie zadanie związane z 

termomodernizacją budynku Urzędy Gminy kwota w drugim już kolejnym 

przetargu była wyższa niż w kosztorysie to to się zdarza i często się zdarza. 

Wójt Gminy się zastanawiał, za pierwszym razem ta kwota była znacząco 

wyższa, podjął decyzję o tym, żeby przeprowadzić kolejny przetarg, ta kwota 

spadła. Było niebezpieczeństwo, że jeżeli będziemy czekać i robić kolejny 

przetarg to może się okazać, że nikt nie złoży oferty dlatego, że podmioty 

które prowadzą taką działalność mogą już zamknąć swoje „portfele”, mogą 

nie mieć sił przerobowych i wtedy stanie się to o czym mówi pan radny T. 

Różański, że nagle zadania na 2,5 mln zł z zapisanych we wniosku 12 

obiektów jeden nam wypadnie, a mamy umowę z UM, która między innymi 

zmusza nas do osiągnięcia wskaźnika ilościowego. Poinformował, że tego 

typy obiekcje powinny być poruszane i omawiane na komisji budżetu, która 

jest najbardziej właściwym organem do rozmów na ten temat. 

 

- Brak dalszej dyskusji. 

 

- Został odczytany projekt uchwały nr XXXIV/272/18, do którego nie 

wniesiono uwag. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 14 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr XXXIV/272/18 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Dobroń na lata 2018 – 2031. 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. pkt. 9 (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w 

Uchwale Budżetowej Gminy Dobroń na rok 2018): 

 

- Skarbnik Gminy Dobroń I. Mudzo omówiła projekt uchwały.  
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- Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Przestrzegania 

Prawa M. Rzepkowski odczytał pozytywną opinię nr 40/103/2018 Komisji w 

sprawie w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 9 do niniejszego 

protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel otworzył dyskusję. 

- Brak dyskusji. 

- Został odczytany projekt uchwały nr XXXIV/273/18, do którego nie 

wniesiono uwag.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 14 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr XXXIV/273/18 w sprawie zmian w Uchwale Budżetowej 

Gminy Dobroń na rok 2018. 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu.  

 

Ad. pkt. 10. (Przyjęcie wniosków do protokołu nr XXXIII/2017 z 

sesji Rady Gminy): 

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel poinformował, że nie wpłynęły do 

Biura Rady Gminny wnioski, bądź uwagi co do treści protokołu nr 

XXXIII/2017 z sesji Rady Gminy w Dobroniu. Stwierdził, że jednogłośne – 14 

głosami „za” - przyjęto protokół nr XXXIII/2017 

 

Ad. pkt. 11. (Zamknięcie sesji):  

- Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady 

Gminy w Dobroniu J. Szerffel - dziękując wszystkim za udział w sesji, 

zamknął obrady XXXIV sesji Rady Gminy w Dobroniu. 
 

Na tym protokół zakończono. 
 

 
       Protokołowała:                                      Przewodniczył:                                                                   

Podinspektor ds. obsługi    
organów samorządowych                Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu 

 
 Janusz Szerffel 

  Paulina Kaczmarek                                             
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Wykaz załączonej dokumentacji: 

Lp. Wyszczególnienie Il. stron 

1 Lista obecności radnych 

 

1 

2 Listy osób zaproszonych 

 

3 

3 Wniosek Wójta Gminy Dobroń z dnia 18 stycznia 2017 r. o 
zwołanie XXXIV sesji Rady Gminy w Dobroniu wraz z 

porządkiem obrad i projektami uchwał (3 projekty uchwał) 

8 

4  Pismo z Komendy Powiatowej Policji w Pabianicach o nr Ep-

0151/590/17 dotyczące realizowanych w 2017 r. służb 

ponadnormatywnych na terenie gminy Dobroń 

1 

5 Pismo mieszkańca z ul. A. Asnyka w Dobroniu, aby 

zarezerwować w budżecie gminy Dobroń środki na budowę 
sieci wodociągowej na w/w ulicy w roku 2019 r. 

1 

6 Pismo pana Jana Kubika z dnia 29 września 2017 r. 

odnośnie wniosków do budżetu na rok 2018 r. z sołectwa 
Chechło Drugie, na które Wójt Gminy Dobroń nie udzielił 

odpowiedzi 

1 

7 Opinia nr 40/101/2018 Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Budżetu i Przestrzegania Prawa 

1 

8 Opinia nr 40/102/2018 Komisji Rozwoju Gospodarczego, 
Budżetu i Przestrzegania Prawa 

1 

9 Opinia nr 40/103/2018 Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Budżetu i Przestrzegania Prawa 

1 

10 Zaproszenia na sesje  

 

Protokół niniejszy obejmuje: 

1. Przebieg sesji   str.  1 - 11 

2. Przyjęte uchwały 

3. Załączniki jak wyżej      

4. Nagranie sesji - płyta 


